
Side 1 
 

Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 24. september 2024 kl. 18.30 Afbud: Mette, Allan og Charlotte 

Sted: HRK-kontor  

Punkter:  

- Juniorudvalg: Asta 
Asta vil lave et arrangement med pizza. Derudover vil Asta lave et loppemarked, 
hvor pensionærer og evt. folk udefra kan købe en bod. 
 

Drift, personale m.m: Info fra Jan Michael 

- Forslag om at starte ”Kæpheste på Holte Rideklub”. Der arbejdes videre med 
ideen sammen med Asta og Maria Rasmussen. 

- Der er indkøbt 11 nye spring, dvs en hel ny bane. Kun Holte-springet bevares som 
stævnespring. Resten af stævnebomme bliver til hverdagsbomme. Nogle støtter 
bevares og nogle vil blive kasseret. Dette sorteres efter næste stævne. Det gamle 
hverdagsmateriel bliver stående vinteren over og vil blive gennemgået til foråret. 

- Oplæg vedrørende lønpakke til HRK personale. Der arbejdes videre på at få det 
afklaret. 

- Reglerne for enefold skal defineres, så der er enighed om hvad der indgår i 
ekstraudgiften på 500 kr. 

- Vi skifter forsikring til TRYG pr 1. januar 2025, hvilket giver bedre dækning for 
personale og maskiner. 

Nyt fra formanden 
 
Klubbens økonomi 

 

- Saldobalance: Indtægter og udgifter blev gennemgået i forhold til budget. Pr 31.8. 
er der et plus. 

 
Beretning fra øvrige udvalg 

- Stævneudvalg/Ida Deadline for tilmeldinger til næste stævne er søndag. Endnu er 
der ikke så mange tilmeldinger, men de kommer ofte i sidste øjeblik.  

- Festudvalg/ Aktivitetsudvalg/Ida intet nyt 

- Cafeudvalg/Ulla intet nyt 

- Sponsorudvalg/Dorte: Dorte har søgt om stævnepræmier til springstævnerne i 
efteråret. 

- Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg/Dorte 
Dorte har søgt DGI om 95.000 kr. til rideskole pony/heste 
Dorte drøfter evt. større ansøgninger med Jan Michael 

 



Side 2 
 

Info fra rideskole/Maria R. 

- Generelt går det godt i rideskolen. Der er en række ryttere på prøvetimer, så håbet er 
at få holdene fyldt helt op, hvilket de allerede er tæt på at være. Der er kommet rigtig 
mange voksenryttere tilbage efter heste-materialet er øget. 

- Zenny er blevet købt. Konfine er solgt til parten og bliver på HRK. 

- Der er pt. en pony og en hest på prøve. 

- Der er fuldt besat med undervisere. 

- Sadler vil blive tjekket af sadelmager. 

- Vi undersøger med kommunen, om vi kan gøre noget for ”solsikkebørn” evt. om 
formiddagen i rideskolen. 

 
Opgaver som skal løses 
 
Udarbejdelse af drejebøger til brug for henholdsvis spring- og dressurstævner: Vi har lavet 
en omfattende oversigt over opgaver, der skal løses i forbindelse med stævner. Arket vil 
fortsat være ”levende”, da flere opgaver/yderligere beskrivelser kan komme på oversigten. 

 
             Punkter til drøftelse 

- Opdatering af HRK´s vision pågår.  

- Springundervisning. Der arbejdes på en mulig løsning vdr. at der også i inde-sæsonen 
kan være plads til to springundervisere. 

 
            Diverse  

- Nyt køkken cafe – Gjørup/Ida status - afventer at finde tidspunkt, hvor vi ikke risikerer 
sammenfald med stævne. 

- Selvsupplering af bestyrelsen med rideskole-repræsentant/suppleanter mulig fra 
oktober. 


